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Datum 

 

17 juni 2016 

Steller vragen 

 

J. Schroot, D66 

Over agendapunt 

 

cie WRG 16 juni 2016 – agendapunt 6 Beheerplannen openbare ruimte 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

Verlichting 
- Onderzoek de kosten met alle financiële voor- en nadelen als alle Voorschotense armaturen in 

2017 van LED zijn voorzien. 

Groen 
- Onderzoek of grote percelen grond die tussen flats liggen, door groepen bewoners 

geadopteerd kunnen worden om ze te gebruiken als moestuin, fruittuin of pluktuin. Mensen 

willen misschien wel maar hebben een duwtje  nodig om de eerste stap te zetten. 

- Gebruik compost in de plantvakken met vaste planten en in boomspiegels als goed voorbeeld. 

- Onderzoek of het vrijkomende kunstgras van de sportvelden kan worden gebruikt bij 

speelplekken. Een andere optie is om het her te gebruiken in het kader van de ontstening op 

lastig te beheren plekken die toch verhard moeten zijn. Bijvoorbeeld in boomspiegels of rond 

kunststofpaaltjes of in middenbermen. 

 

Velostrada 

- De insectenhotels takelen af. Wordt er onderhoud aan gepleegd? Eén exemplaar staat in de 

schaduw (valk naast verharding). Daar houden insecten niet van. Kan daar iets aan gedaan 

worden? 

- De essen ter hoogte van de Britse school zijn aangetast als gevolg van de dijkophoging èn de 

essentaksterfte. Wat gebeurt hier mee? 

Bomen 

- Op een aantal vaste plekken , in ieder geval op de Frederik Hendriklaan en op de Oranjekade 

sterven, of vallen om de paar jaar bomen. Vervolgens worden weer precies dezelfde bomen 

op dezelfde plek geplant en gaat het na een aantal jaren weer mis. Hier storen omwonenden 

zich (terecht) aan. Zonde van het geld en gevaarlijk worden als argumenten genoemd. 

- In het beheerplan staat over het snoeien van bomen de 4.20 mtr doorrijdhoogte en de 

verhouding stam (1/3) – kroon (2/3). Dit wordt de laatste jaren in de praktijk niet nageleefd. 
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Een voorbeeld is de laanbeplanting met berken aan de Papelaan die zeer recent zijn gesnoeid 

waardoor de stam onderhand langer lijkt dan de kroon (omgekeerd van het gewenste beeld 

dus). Dit snoeien kost extra arbeid (en dus geld) en het ziet er lelijk uit. Voor het verkeer was 

er voor de snoeibeurt geen gevaar op schade.   

- De luisbestrijding in de Linden is misschien voordeliger als de brandweer de bomen afspuit op 

het moment dat ze hinder opleveren. 

Invasieve planten 

Onder andere langs de Veurseweg thv nr 81 groeit Japanse Duizendknoop in een particuliere tuin. De wortels van 

deze plant tast oa funderingen aan en kan enorme schade veroorzaken. De schadelijke waterplant Grote 

Waternavel is ook in Voorschoten gesignaleerd. Kan hier aandacht aan worden besteed in lokale media en/of op 

de gemeentelijke website? Meer informatie op https://nl.wikipedia.org/wiki/Invasieve_soort 

Ter Wadding 

Tijdens de rondleiding op ter Wadding werd geopperd dat het onderhoud door buurtbewoners wordt opgepakt. 

Dit zien we niet terug op pag 23. 

 

Bruggen 
Betalen wij vergoeding aan Prorail? Waarom? 

Tunnel Kniplaan 

- Wie is eigenaar van de tunnel bij de Kniplaan? In tegenstelling tot de tunnel bij de Horstlaan, 

waar graffiti direct wordt verwijderd, groeit de ontsierende graffiti hier geleidelijk aan. De 

tunnel ligt op  een belangrijke toeristische fietsroute. Hier liggen kansen om de tunnel  er èn 

mooi uit te laten èn om ons dorp te promoten.  

- Gebruik geen hogedrukspuiten om houten meubilair zoals brugleuningen te reinigen. De vies 

ogende aanslag komt namelijk snel terug omdat er restjes diep in het hout worden ‘geperst’. 

Geluidsscherm v/d Hoevenpark 

Is de aanleg van een aarden wal, ipv een geluidsscherm dat regelmatig vervangen moet worden met als gevolg 

enorme kosten, destijds overwogen?  

Hofvlietbrug 

- Deelname aan een zonnepanelen coöperatie om de energiekosten te dekken van de brug is 

een optie. Of een paneel ter plaatse aanbrengen. 

- De inspectiekosten van € 3500,00 per jaar zijn hoog. Waar ligt dit aan? 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 
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